### 澳門大學學生會



# Associação de Estudantes da Universidade de Macau *University of Macau Students' Union*

澳門大學學生會 第 5/2020 號會員大會常務委員會通告

#### 公告補選結果

根據第 4/2017 號內部規章《常務委員會組織制度》第六條,主席代表常務委員會作出 此 通告。

常務委員會於六月份接納理事會文康部部長溫凱盈之辭職,同時根據第 1/2020 號內部規章 《領導機關選舉制度》之規定,主席團認為有關部門可以以直接晉升之形式去填補空缺,故採用直接晉升之形式為本次補選之形式,並已於六月份常務委員會上確定完成補選程序,現公告:

任命 陳嘉濠 為第二十二屆澳門大學學生會理事會文康部部長。

特此通告。

澳門大學學生會會員大會主席團

主席

消傲然

\_零\_零年十月=日

### 澳門大學學生會



# Associação de Estudantes da Universidade de Macau *University of Macau Students' Union*

University of Macau Students' Union

Notice of the Standing Committee of the General Assembly No. 5/2020

### Notice for the Results of By-Elections

According to No.4/2017 Paragraph 6 of Internal Regulations "Organizational System of the Standing Committee, the President of the Presidium of General Assembly hereby publish this notice on behalf of the Standing Committee.

The Standing Committee have accepted the resignation of previous Head of Culture and Leisure Department, WAN Hoi leng. According to Internal Regulations No.1/2020, "Election System of Management Board," the Presidium of the General Assembly decided to conduct a by-election by direct promotion and its confirmations by Standing Committee in June:

#### Hereby announce:

Appoint Chan Ka Hou as the Head of Culture and Leisure Department of the 22<sup>nd</sup> University of Macau Students' Union, Board of Directors.

Thank you for your considerations.

President of the Presidium of the General Assembly of UMSU

電話 Tel : (+853) 8822 4599 電郵 E-mail: umsu@umac.mo

傳真 Fax: (+853) 8822 2372 網址 URL: http://umsu.org.mo/

The Chinese version shall prevail.